
Zápis z porady vedení konané dne 20. 7. 2015 

Přítomni: Dostál, Malinka, Rebok, Rexová, Regner, Křenek, Novotná Buršíková, Vičar (od 

11:45) 

Omluveni: Matyska, Kohoutková, Šrubařová, Bartošek 

1. Kontrola úkolů  

– Investiční záměry – obnova prvků páteřní sítě – probíhá upřesňování počtu prvků a 

jednání o nezbytnosti jejich obnovy, výběrové řízení je třeba vypsat včas.  

– Rekonstrukce budovy na Botanické – Dostál komunikuje s Glosem ohledně dodání 

plánů poč. sálů, Rebok získá od Čermáka další podrobnější informace k rekonstrukci.  

– Univerzitní pošta – proběhla schůzka Křenka s Rudou, Ruda z ní zpracuje zápis a 

pošle. Do konce července vznikne první draft, Ruda vystaví on-line, aby bylo možné 

jej doplňovat. Účelem je zpracovat technický základ, zjistit jaké jsou možnosti, co 

z toho bude vyžadovat naši práci, co zadáme externě. (Kontrola 3. 8.) 

– E-learning – usilujeme, aby toto téma bylo aspoň částečně zahrnuto do dlouhodobého 

záměru. Nyní v této oblasti spolupracujeme s filosofickou fakultou, CJV a Teiresiás, 

zapojuje se i pedagogická. Technické řešení pro všechny není v tuto chvíli plně 

konsolidované, probíhá příprava materiálů k technologické podpoře výuky.  

 

2. Výroční zpráva  

– Vičar poslal návrh nové struktury založený na zvýraznění IT služeb, popsal přesněji 

svůj záměr. Divizní přítomní na kolegiu se k navržené struktuře vyjádří do týdne, 

zašlou informace ze svých divizí, které považují za důležité. U činností, jejichž 

název/základní popis je pro čtenáře mimo IT nejasný, je třeba zdůraznit, v čem 

spočívá jejich hlavní přínos. Čistě provozní a údržbové práce není třeba příliš 

rozepisovat.  

– Divizní zašlou do týdne komentáře ke struktuře, paralelně již se začne tvořit i obsah. 

První verzi obsahu pošlou nejlépe do 14 dní, nejpozději do 10. 8.  

 

3. Různé  

– Probíhá příprava brány pro VOIP telefony, zpočátku budeme řešit pomocí VPN 

dovnitř, do budoucna budeme volit řešení, které umožní širší možnosti připojení také 

mobilních telefonů.  

– Rebok informoval, že do konce července odešleme závěrečnou zprávu první etapy 

smluvního výzkumu s policií, probíhají schůzky o dalších možnostech spolupráce.  

– Krajský úřad vyhlásil soutěž na realizaci krajského konektoru, chtějí pronájem 4 

vláken. Ačkoliv v dané oblasti máme odpovídající vedení, výběrového řízení se 

nebudeme účastnit. Navrhovaná smlouva je nevyvážená a rizika z ní plynoucí jsou 

příliš vysoká v kontextu finančního krytí.  

– Proběhla schůzka skupiny pro identity, výsledný dokument bude zařazen do celkové 

koncepce. Malinka jej zašle kolegiu.  

– Na pedagogické chtějí zpřístupnění bezpečnostního systému IRIS, byl shledán lépe 

vyhovující než systém od agentury. Mohli bychom zkusit IRIS bezpečnostním 

agenturám nabídnout.  

– Roček bude během prázdnin navštěvovat pracoviště, která přímo spravujeme 

(nakladatelství, CJV apod.) Jde spíše o společenskou záležitost, pokud se někdo chce 

připojit, nahlásí se Ročkovi.  



– Malinka konstatoval, že chybí zpětná vazba pro techniky – informace o četnosti, 

chybách apod. Křenek bude hledat řešení, svolá schůzku.  

4. Informace o projektech 

– Byla vyhlášena výzva v PO1 OP VVV „Podpora excelentních výzkumných týmů“, 

více informací: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:po1_op_vvv_1

5.7.2015 

– Příručka OP VVV – byla zveřejněna Pravidla pro žadatele a příjemce – obecná část, 

dokumenty naleznete na webu MŠMT http://www.msmt.cz/strukturalni-fondy-

1/dokumenty-pro-zadatele-a-prijemce-1 nebo na intranetu 

– Hodnotitelé OP VVV – MŠMT hledá hodnotitele projektů OP VVV, termín pro 

přihlášení je 24. 7. http://www.msmt.cz/strukturalni-fondy-1/vyberove-rizeni-na-

hodnotitele 

– Byla vyhlášena výzva TA ČR Delta, více informací 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:tacrdelta_14.7.

2015 

– MŠMT vyhlásilo výzvu k podávání česko-izraelských projektů v oblasti 

základního nebo průmyslového výzkumu, informace se objeví na intranetu po 

zpracování 

 

 

 

 

Zapsala:                                         Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Otto Dostál 

Zástupce ředitele pro vědu a 

výzkum 
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